
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

PRORAČUN IN
ČRNE GRADNJE

Vreča, iz katere jemlje občina denar za razvoj gospodarskih
in negospodarskih dejavnosti, je velika samo toliko in nič več.
Ko je prazna je prazna in zato pač ne morejo ustreči vsem, ki bi
radi za svoj razvoj še nekaj več sredstev, kot jih jim je bilo dode-
ljeno v občinskem proračunu.

Razprava o osnutku občinskega proračuna za letošnje leto
na februarski seji zbora združenega dela naše občinske skupš-
čine je namreč pokazala, da posamezne dejavnosti »kukajo« v
žep drugih, če bi se slučajno dalo kaj vzeti in dodati njihovi
vsoti. Tako so na razpravi delegati delegacije kmetov predlaga-
li, da bi nekaj denarja, namenjenega za gradnjo dvigala v ob-
činski zgradbi, dodali k tistemu kupčku za razvoj in napredek
kmetijstva v naši občini in za delovanje samoupravne interesne
skupnosti za to področje, ki bo ustanovljena še letos. Drugi
predlog je bil, da bi znižali vsoto za gradnjo dvigala in sredstva
dodali k tistim, ki so že namenjena za temeljito obnovo mladin-
skega letovišča v Pacugu.

Kaj vse bi v občini lahko naredili, če bi imeli več denarja!
Vendar vedno ne gre tako kot si občani predstavljajo - tukaj
vzemi in dodaj tam. O investicijah ne odločajo samo »občinski
očetje«, marveč tudi predpisi in zakoni. V teh predpisih je do-
ločeno, koliko sme občina porabiti za določene dejavnosti.

Pa še besedico o gradnji dvigala v občinski zgradbi, ki bo po
mnenju marsikoga »požrl« veliko več denarja kot bi ga lahko.
Dvigalo je namenjeno predvsem občanom in ne »komoditeti«
delavcev občinske uprave. Le-to so večinoma mladi ljudje in so
se te »rekreacije« že davno navadili, saj morajo stopnice v zad-
nje ali predzadnje nadstropje prehoditi po večkrat na dan. Dvi-
galo je namenjeno starejšim občanom, ki pogosto le s težavo
pridejo v višja nadstropja. i.

Drugastvar, ki je delegate nafebruarskiseji občinskeskupš-
čine prav gotovo zanimala, je prostorsko urejanje oziroma
vprašanje razvrščanja črnih gradenj. Tisti črni objekti, ki so bili
vseljeni pred 16. aprilom lani, bodo namreč razvrščeni vtri ka-
tegorije. Od te razvrstitve je odvisno, katere bo treba porušitl
oziroma katere bodo lahko lastniki obdržali in zanje dobili tudi
potrebno dokumentacijo. Med temi bo nekaj takih, ki jih zaen-
krat sicer ne bo treba porušiti, se bodo pa verjetno nekega dne
morali umakniti kakšnemu novemu objektu splošnega družbe-
nega interesa.

Urbanistični inšpektorji so v naši občini našteli 2.OJJO r̂nifi
objektov, od katerih je 1.350 stanovanjskih, 234 počitniškth
hišic, ostalo pa so garaže, lope in podobno. Naj že kar vnaprej
povemo, da bo večina objektov »pobeljenih« in bodo lastniki
zanje v roku enega leta lahko zaprosili za lokacijsko dokumen-
tacijo in jo tudi dobili.

Nekaj objektov pa bo treba seveda porušiti — zaenkrat je
takih okrog 60.

Ob tem seveda vse lastnike črnih hiš zanima, kdaj bodo lahko
napeljali priključke na komunalne vode, saj so mnogi brez
elektrike ali vode, da o tem, da nimajo telefona ali plina, sptoh
ne govorimo. Predloeenega od delegatov na seji zbora združe-
nega dela je bil, da bi ie-te objekte priključili na komiinalne
vode še pred dokončno izdelavo zazidalnih načrtov.
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